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PROTOKÓŁ Nr  6/2018 
posiedzenia Zarządu Powiatu Radomskiego 

odbytego w dniu 31 grudnia 2018 roku, godz.10.00 
 

W posiedzeniu udział wzięli: 
 
1. Waldemar Trelka  - Starosta Radomski  
2. Roman Frąk  - Wicestarosta Radomski  
3. Zbigniew Dziubasik  - Członek Zarządu  
4. Krzysztof Kozera  - Członek Zarządu  
5. Zdzisław Mroczkowski  - Członek Zarządu  
 
oraz 
Joanna Wontorska   - Skarbnik Powiatu 
(lista obecności stanowi załącznik Nr 1 do protokołu) 
Marian Oleszczuk  - Rzecznik Prasowy Starosty  
 
Zebranych powitał Starosta Radomski Waldemar Trelka i poprosił o przyjęcie n/w porządku 
obrad:  
 
1. Otwarcie posiedzenia i przyjęcie porządku obrad. 

 
2. Przyjęcie protokołu Nr 4/2018 posiedzenia Zarządu. 
 
3. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 

2018 rok i planie finansowym zadań z zakresu administracji rządowej.  
 
4. Rozpatrzenie wniosku Nr 62/2018 Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie 

powołania Komisji Konkursowej.  
 
5. Sprawy różne. 
 
 
Porządek obrad został przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 2 porządku obrad - Przyjęcie protokołu Nr 4/2018 
posiedzenia Zarządu. 
 
Uwag do protokołu nie zgłoszono. Został on przyjęty jednogłośnie.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 3 porządku obrad – Podjęcie uchwały w sprawie zmian w 
planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok i planie finansowym zadań z 
zakresu administracji rządowej. 
 
Projekt uchwały dotyczył zmian w następujących rozdziałach: 

 75802 – uzupełnienie subwencji ogólnej dla jednostek samorządu terytorialnego, gdzie 
zwiększa się dochody o kwotę 470.161 złotych (zgodnie z decyzją Ministra Finansów) 
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w wyniku podziału rezerwy subwencji ogólnej w 2018 r. Środki podzielono między 
powiaty, które w 2017 r. otrzymały z budżetu państwa dotacje celowe na realizację 
bieżących zadań własnych z zakresu prowadzenia domów pomocy społecznej, 
proporcjonalnie do wysokości udziału dotacji otrzymanych przez powiat, w łącznej 
kwocie dotacji na ten cel otrzymanych przez wszystkie powiaty, 
 

 71015 – nadzór budowlany, przenosi się między paragrafami oszczędności  
w łącznej kwocie 306 złotych, z przeznaczeniem na zakup materiałów biurowych, gdzie 
potrzeby okazały się wyższe niż planowano, 
 

 80111 – gimnazja specjalne, przenosi się oszczędności z §4360 w kwocie 390 złotych 
na §4210 – zakup materiałów i wyposażenia, 
 

 80115 – technika, przenosi się oszczędności między paragrafami w łącznej kwocie 
3.880 złotych z przeznaczeniem na sfinansowanie składek na ubezpieczenia społeczne, 
w związku z wyższymi wypłatami za godziny ponadwymiarowe za miesiąc grudzień, 
na zakup materiałów biurowych, środków czystości oraz wyposażenie szkoły w 
dodatkowe biurka, 
 

 85202 – domy pomocy społecznej, przenosi się oszczędności między paragrafami w 
kwocie 292 złote z przeznaczeniem na sfinansowanie opinii prawnej w zakresie 
postępowania z depozytami mieszkańców Domu Pomocy Społecznej w 
Krzyżanowicach, 
 

 85321 – zespoły do spraw orzekania o niepełnosprawności, przenosi się między 
paragrafami oszczędności w łącznej kwocie 906 złotych z przeznaczeniem na zakup 
usług pocztowych, gdzie potrzeby okazały się wyższe niż planowano.  

 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 20/2018 w 
sprawie zmian w planie dochodów i wydatków budżetu powiatu na 2018 rok i planie 
finansowym zadań z zakresu administracji rządowej. Stanowi ona załącznik Nr 2 do 
protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 4 porządku obrad – Rozpatrzenie wniosku Nr 62/2018 
Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu w sprawie powołania Komisji Konkursowej. 
 
Wniosek dotyczył powołania Komisji Konkursowej, która jest organem opiniodawczym w 
zakresie oceny oraz określenia wysokości środków finansowych na realizację zadań 
zgłaszanych w ramach otwartego konkursu ofert na finansowe wspieranie zadań publicznych  
w zakresie upowszechniania kultury oraz  kultury fizycznej w 2019 roku. 
Proponuje się, aby w skład komisji konkursowej weszli: 

 Jako Przewodniczący - Marian Oleszczuk, naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju 
Powiatu,  

 Wiceprzewodniczący -  Zdzisław Mroczkowski, członek Zarządu Powiatu 
Radomskiego, 

 Członek - Włodzimierz Bojarski – z-ca naczelnika Wydziału Promocji i Rozwoju 
Powiatu,  

 Członek - Bożena Walos – inspektor w Wydziale Promocji i Rozwoju Powiatu, 
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 Członek - Janusz Stawczyk -  przedstawiciel organizacji pozarządowej. 
 
Członkowie Zarządu zaakcentowali skład Komisji Konkursowej. 
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że 
środki na realizację zadań z zakresu kultury i kultury fizycznej są dokładnie w tej samej 
wysokości jak w ubiegłym roku. Właściwie to ich wielkość się powtarza co roku. Oczekiwania 
czasem są większe i jeżeli ktoś dostanie wyższą kwotę to inna osoba siłą rzeczy dostanie ich 
mniej. Konkursy na realizację zadań zostały już ogłoszone. Ogłoszenia wiszą na BIP- ie, stronie 
internetowej Starostwa oraz na tablicy ogłoszeń w Starostwie.  
 
Po przeprowadzonej dyskusji Zarząd Powiatu jednogłośnie podjął uchwałę Nr 21/2018 w 
sprawie powołania Komisji Konkursowej w celu opiniowania ofert złożonych w ramach 
otwartego konkursu ofert na finansowe wspieranie zadań publicznych w zakresie 
upowszechniania kultury oraz  kultury fizycznej w 2019 roku. Stanowi ona załącznik Nr 3 
do protokołu.  
 
 
Przystąpiono do realizacji punktu 5 porządku obrad - Sprawy różne. 
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk zabrał głos w sprawie wysokości środków 
przeznaczanych na realizację zadań z zakresu kultury i kultury fizycznej, które jak powiedział 
Naczelnik Wydziału Promocji od lat się nie zmieniają. Przecież jest jakaś inflacja, zmieniają 
się też okoliczności, zmienia się również ilość zespołów, czy stowarzyszeń, które chciałyby 
wziąć udział w takim konkursie. Zasugerował, aby zastanowić się nad waloryzacją tej kwoty w 
przyszłości. Albo też na wniosek Naczelnika Promocji, czy też takiej Komisji ją zwiększyć, 
właściwie go uzasadniając, ażeby nie było takiego wrażenie, że powiat nie ma pieniędzy na 
tego typu zadania i trzyma się tej jednej ustalonej kwoty przez lata.  
 
Naczelnik Wydziału Promocji i Rozwoju Powiatu Marian Oleszczuk poinformował, że nie 
ma pola manewru w tych sprawach, ponieważ wytyczne i wskaźniki otrzymują co roku od pani 
Skarbnik. Ale jeżeli środki są niewystarczające na jakąś imprezę np. Dożynki, czy Targi 
Papryki, to wtedy składany jest wniosek na posiedzenie Zarządu o dodatkowe środki z rezerwy 
budżetowej. 
 
Skarbnik Powiatu Joanna Wontorska wyjaśniła, że jeżeli Zarząd przyjmie założenia do 
przyszłorocznego budżetu, że jest wzrost wydatków bieżących to wtedy i dotacje na te cele 
wzrastają. W tym roku nie założono wzrostu wydatków bieżących, dlatego są one na tym 
samym poziomie. Jeżeli naczelnik jakiegoś wydziału, czy dyrektor jednostki widzi potrzebę 
zwiększenia kwoty na jakieś zadanie, to składa wniosek w ramach dodatkowych potrzeb. 
Wnioski takie ujmowane są w tabeli, która jest przygotowywana na etapie planowania budżetu 
i Zarząd każdą taką potrzebę rozpatruje i jeżeli ją uzna, to zwiększa środki. W tym przypadku 
nie było takiego wniosku, dlatego ta sprawa nie była rozpatrywana przy opracowywaniu 
budżetu na rok 2019.  
 Dodała, że w ciągu roku zdarzają się sytuacje, że Zarząd zwiększa środki np. na 
Dożynki, czy na Targi Papryki. Natomiast środki dla organizacji pozarządowych są 
przydzielane na podstawie uchwały budżetowej i na podstawie programu, który jest ogłaszany 
co roku i przyjmowany na sesji. 21 grudnia br. był przyjęty program współpracy na 2019 rok, 
w którym określona jest wielkość środków, jaką przeznacza się na realizację zadań.  



4 
 

 Podczas prac nad budżetem na rok 2020 można rozważyć zwiększenie środków w 
ramach dodatkowych potrzeb. Trudniej zrobić to w ciągu roku, ponieważ jest dokument 
Program współpracy z organizacjami, który określa dokładnie na jakie zadania idą konkretne 
środki.  
 
Członek zarządu Zdzisław Mroczkowski stwierdził, że przy przygotowywaniu budżetu na 
rok 2020 należy zwiększyć środki na promocję w tym zakresie, bo jest taka potrzeba.  
 
Członek Zarządu Zbigniew Dziubasik stwierdził, że nie znają ofert, nie wiedzą ile organizacji 
pozarządowych przystąpi do tych konkursów, jeżeli się okaże, że zainteresowanych jest więcej 
i mają zróżnicowaną ofertę, to szkoda będzie utracić pewnych ludzi, którzy społecznie 
pasjonują się tymi zadaniami. Dodał, że przy tworzeniu budżetu powiatu powinna być 
uwzględniona inflacja, jaka zakładana jest w budżecie państwa.  
 
Wicestarosta Radomski Roman Frąk stwierdził, że do wydatków na rok 2020 trzeba będzie 
podchodzić wcześniej w okolicach sierpnia. Na podstawie doświadczeń z poprzednich lat 
należy zapisać jakie szczegółowe imprezy planuje się poddać konkursowi w zakresie kultury 
fizycznej oraz kultury tej szeroko rozumianej i świadomie zaplanować w budżecie pieniądze, 
które uzna Zarząd za stosowne.  
 
Więcej spraw nie zgłoszono. 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad Starosta Radomski zamknął 6 posiedzenie Zarządu 
Powiatu o godz.10.50.  
 
Protokołowała: 
 
Alicja Dąbrowska 

Zarząd Powiatu: 
 

1. Starosta Radomski-  
Waldemar Trelka………………………                     

 
2. Wicestarosta -  
Roman Frąk….…………………………                         
 
3. Członek Zarządu –  
Zbigniew Dziubasik ……………………                               

 
4. Członek Zarządu –  
Krzysztof Kozera ………………………                            

 
5. Członek Zarządu - 
Zdzisław Mroczkowski …………………                               

 
Sekretarz Powiatu – 
Renata Mazur ………………………….                                  

 
Skarbnik Powiatu – 
Joanna Wontorska……………………….                           


